

武汉，圣路易斯为你加油：一方有难 八方支援
St Louis for Wuhan Fundraiser Campaign Update (2/10/2020)

今晨 (2/10) 美中时间 1 点，北京时间下午 3 点，三台无创呼吸机运达武汉中南医院。三台机被立刻用到三位病人身上。祈福患者们早日康复！感谢所有的捐赠者和义工们！你们的爱心和你们的快速行动是我们成功的关键。望我们大家再接再厉。救治更多的不幸感染病人！这是来自武汉大学中南医院麻醉科张主任转给大家的感言：

“万个感恩给你们。我们马上开机，用到三个病人身上！之后有时间再谢谢你们！”

新冠肺炎伤害的是人体的肺功能，重症病人需要呼吸机来维持。每个病人一天 24 小时都需要用。3-4 天后，如果病情好转，呼吸机可以转用到下个病人身上。虽然各地医疗队带了大量呼吸机到武汉，但目前病人太多，呼吸机远远不够。

The St. Louis for Wuhan Campaign is thrilled to update our donors and community that as of 1am on Feb 10th (3pm Beijing Time), three units of noninvasive ventilators were delivered to Wuhan Zhongnan Hospital, where three patients with the new coronavirus received treatment with them immediately! What a blessing to able to bring much needed care to these patients!
Our most sincere gratitude to all our donors and volunteers! Your generosity and swift actions helped build this successful campaign. We continue to get more pleas for help from Wuhan and nearby cities, requesting more donations and more life-sustaining equipment! Here is the feedback from Dr. Zhang, the Director of Anesthesiology at Wuhan Zhongnan Hospital, after receiving the 3 units of noninvasive ventilators:

“Our most heartfelt appreciate to all of you from St. Louis! Please know the machines were put to use for our most needy patients! We will provide updates to you later!”

The new coronavirus mainly causes damage to lung functions. The sicker patients need 24-hour treatments on ventilators. Usually conditions may improve in three to four days, at which time another patient may get to use and benefit from the machine. While medical teams mobilized from all over China brought to Wuhan many ventilators, among other equipment, the demand has simply exceeded the existing supply.

登陆中文学校网站捐款 Click the link to donate:
<https://slmcs.org/donations.asp>

或扫描以下二维码捐款：



圣路易斯支援武汉募捐委员会
St Louis For Wuhan Fundraiser



图右边为张主任 Dr. Zhang on the right